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Betreft voortijdig schoolveriaten 

Geachte heer Schaap, 

In uw brief van 12 februari geeft u aan dat voor u en een aantal collega- 

schoolleiders steeds duidelijker is geworden dat er een groot verschil bestaat 

tussen de officiële landelijke gegevens over het aantal voortijdig schoolverlaters 

en de werkelijkheid waar u en uw collega’s mee te maken hebben. U geeft aan 

dat dit onderwerp wordt geagendeerd op de stuurgroepvergadering op 22 februari 
in Eindhoven. U verzoekt mij om te komen tot een heroverweging van mijn 

benadering van voortijdig schoolverlaten. Naar aanleiding van uw brief kan ik u 
als volgt informeren. 

Allereerst wil ik nogmaals benadrukken dat ik veel waardering en respect heb 

voor de wijze waarop het bestrijden van schooluitval wordt opgepakt in uw regio. 

Het feit dat u de loopbaan van uw oud-leerlingen zo nauwlettend volgt, getuigt 

van een grote mate van betrokkenheid bij de jongeren. 

ten aanzien van de berekening van het aante! voortijdig schoolverlaters wil ik het 

volgende onder uw aandacht brengen. Het aantal vev’ers is gebaseerd op het 

aantal ingeschrevenen in BRON op 1 oktober van opeenvolgende jaren. Dit aantal 

wordt primair voor de bekostiging nauwkeurig vastgesteld. Het gaat er dus om 

dat de jongere ingeschreven staan als bekostigde deelnemer. In uw brief stelt u 

op pagina 2 dat “ook leerlingen die in BRON zouden moeten staan vanwege 

deelname aan een opleiding met BRIN, niet altijd worden mee geteld”. Het feit 

dat een jongere een opleiding volgt met BRIN, betekent niet automatisch dat hij 
of zij ook afs bekostigde deeinemer in BRON is aangemeld. 

Op 18 februari jl. heb ik de Tweede Kamer geïnformeerd over de ontwikkelingen 

op vsv-terrein (zie bijlage). In de brief ben ik ook nadrukkelijk ingegaan op het 
door u gesignaleerde knelpunt in de meetsystematiek. Kort samengevat, schrijf ik 

Ë 

Doordat nog niet alie jongeren in het voortgezet en middelbaar beroepsonderwijs 

volledig in beeld zijn, wordt het aantal voortijdig schoolverlaters 5% tot 10% te 

hoog ingeschat. Ondanks de bescheiden overschatting op landelijk niveau, blijkt 

in de praktijk dat een individuele school te maken kan krijgen met een veel groter 
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aandeel in de overschatting. Dit is begrijpelijkerwijs een demotiverende ervaring Datum 
voor de betrokkenen. Vooral VO-scholen hebben hier last van. De overschatting 
grijpt namelijk in hoofdzaak aan tijdens of direct na het voortgezet onderwijs en Onze referentie 
weegt relatief zwaar op het kleine aantal voortijdig schoolverieters in het 
voortgezet onderwijs. 

Zoals u ziet, ben ik me volledig bewust van de problematiek zoals u die 
weergeeft. Tevens heb ik in de brief van 18 februari jl. aangegeven dat ik hieraan 
(en ook aan andere knelpunten) tegemoet kom door het normbedrag te verhogen 
van €2.000 naar €2.500, waarbij de verhoging van € 500 gegarandeerd is, 
onafhankelijk van de vermindering van het aantal voortijdig schoolverlaters. 

Dit laat onverlet dat verbeteringen in de meetsystematiek nodig zijn. Daarom ben 
ik een traject gestart ook de leerlingen uit het niet-bekostigde onderwijs aan te 
sluiten op het Basisregister onderwijs (Bron) en het Digitaal Verzuimtoket. Een 
wetsvoorstel voor deze aansluiting wordt op dit moment voorbereid en de 
daadwerkelijke aansluiting van leerlingen in het niet-bekostigde onderwijs op het 
Bron en het Digitaal Verzuimloket is voorzien voor schooljaar 2011-2012. 

De overstap naar het niet-bekostigde onderwijs is slechts één van de redenen 
voor een zekere overschatting van het aantal voortijdig schooiveriaters. In de 
bijlage Meetsystematiek bij de brief van 18 februari jl. worden uitgebreid 
ingegaan op de andere redenen. Geconcludeerd wordt dat de omvang van de 
witte viekken afzonderlijk uiteen loopt van enkele tientallen tot ruim duizend. Dit 
blijkt uit data-koppelingen en ander onderzoek. Slechts voor enkele categorieën 
kan ik toezeggen te zuilen werken aan een structurele aanpassing van de 
meetsystematiek. Voor de andere categorieën valt de afweging tussen verbeterde 
beleidsinformatie tegen privacy of administratieve lastendruk negatief ult. 

ik hoop dat ik met deze brief duidelijk heb kunnen maken dat ik me niet alleen 
bewust ben van de problematiek, maar ook stappen zet om hieraan tegemoet te 
komen. 

Met vriendélijke groet, / 

de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
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